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ABÉVA KFT 

ALSÓNÉMEDI 

 

 

 

                                               FELJEGYZÉS 
                            a Fő út 54. szám alatti helység bérletéről  

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Tisztelt Polgármester Úr! 

 

Látva  a Képviselő-testületi anyagban szereplő és a Dinamit Gold Kft-re 

(Adidas bolt) vonatkozó határozati javaslatot és a Településfejlesztési 

Bizottság e-tárgyban hozott 46/2015. számú döntését a következőket kell 

előadnom: 

1. A szóban forgó üzlet már 2008 óta közös és a közösség megelégedésére 

szolgáló módon korrekt együttműködéssel fejti ki tevékenységét.  Bérleti 

díját korrektül fizeti és mivel az épület már 100 éven felüli, tűri az ezzel 

kapcsolatos anomáliákat. 

2. Az üzlet az eredetileg átadott állapothoz képest, teljesen más arculatot 

kapott, köszönhetően a bérlők munkájának és az általuk végzett 

átalakításoknak. 

3. A hentes üzlethez kötelező burkolathoz úgy az eladótérben, mint a 

rendkívül kicsi hátsó részben szét kell verni a jelenlegi burkolatot.  

4. A hentes üzlethez kötelező több vizesblokk, előkészítő és egyéb hatóság 

által presszionált helységhez gyakorlatilag újra kellene építeni a teljes 

bolti területet és így sem biztos, hogy megfelelő lenne, mivel erősen 

korlátozott a hely. 

5. A hentes megtekintette az ingatlant és közölte, hogy nem alkalmas hentes 

üzlet céljára. 

6. A jelenlegi üzlet tulajdonosai (Adidas bolt), nem hajlanak a közös 

megegyezésre és feltehetőleg nem fognak előbb elmenni, mint 2016. 

május 16-a és még ezután következne a több millió forintos átalakítás.  

7. A határozott idejű szerződés, nem a hentesüzlet miatt lett kialakítva, 

hanem azért, mert vártam, hogy mi a megválasztott Képviselő-testület 

aktuális terve a Fő út 54. szám alatti ingatlannal, 2014 októbere óta. 

Ennek oka, hogy tudomásom szerint 2008 óta két terv is készült az 

ingatlankomplexum átalakítására minden ezen felüli önkormányzati 

szándék nélkül.  (Megjegyzem, egyik tervben sem volt tervezve 

hentesüzlet.) 

8. A jelenlegi helységnek (Adidas bolt) nincs udvar kapcsolata.  
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9. Ellenben a Fő út 56. szám alatti helyiség teljesen üresen áll, az említett 

Adidas bolttól 12 méter válassza el és amennyiben ez kerül szétverésre, 

(már pedig ez bármely helységnél, többmilliós szinten várható) szinte 

ugyanezen a helyen és a község közepén marad a hentesüzlet. Ennél az 

ingatlannál, már most van udvar kapcsolat és a vizesblokkok korlátlanul 

bővíthetőek . A helység semmilyen vállalkozásra nincsen rászabva, tehát 

nem vész el a befektetett összeg és munka (mint az Adidas boltnál) . 

10. Nem értem, miért az érvényes bérleti jogviszony szerinti helyi vállalkozó 

bérlőt kell elküldeni, amikor az önkormányzatnak több a Fő úton lévő 

üres helysége van.  

11. Természetesen jogilag megtehető az Adidas bolt megszüntetése, viszont 

ez nem hinném, hogy összeegyeztethető a helyi kisvállalkozások 

(preferált) védelmével.   

 

Tudom, hogy rendkívüli módon szükséges, a hentesüzlet Alsónémedin, 

mégis a fentiek miatt kérem, a tisztelt Képviselő-testületet ne járuljon hozzá  

az Adidas bolt, a jelenleg is általuk bérelt Fő út 54. szám alatti helyről való 

elküldéséhez, mert bár jogilag  megtehető, de nem egyértelműen 

elfogadható vagy vállalható  eljárás és úgy vélem más kézenfekvő megoldás 

is lehetséges. Mindnyájunknak tudni kell, hogy bármit is ajánl fel az Adidas 

boltnak az önkormányzat, az üzletük elvesztését nem pótolhatja.  

 

Alsónémedi, 2015. november 20.                                            

                                                                             

                  Tisztelettel: 

 

                                                                                            Belágyi Tamás 

                                                                                               ügyvezető      

                                                                                                                                                       


